

Good morning/afternoon parents and children,

My name is Carolina Diaz Malagon and I am an MYP 5 student. I am here today to talk about a project I am working on for my MYP5 Personal Project. For those of you that don't know what it is, I will explain it. The personal project helps students to develop the attributes of the IB learner profile. It provides them with an essential opportunity to practice and strengthen approaches to learning (ATL) skills developed through the MYP.

Ever since I was a child, I have enjoyed spending time helping those in need. Now that I am older, I wish to learn how to take action for society in a positive way.

To do so, I will be selling 4 different products within the school territory from 10:25-10:40 next monday (22/01/2024) There will be cookies at a given price of 2€ each, brownies for a price of 2€ each, muffins for a price of 2€ as well and finally, a carrot cake which will cost 2,5€ per slice. All the money I will gather as a result of this bake sale shall be donated to the "Montpellier Reine du cœur" association. I chose this association because the purpose they fight for really aligns with the cause that I support, breast cancer.

I hope that with your help, I will be able to raise as much money as possible.

Thank you !

Carolina Díaz Malagón



Chers parents et enfants.

Je m'appelle Carolina Diaz Malagon et je suis élève de myp 5. Dans le cadre de l'IB, les élèves de MYP 5 sont chargés de la création d'un projet personnel reflétant un objectif d'apprentissage. Le projet personnel aide les élèves à développer les attributs du profil de l'apprenant de l'IB. Il leur offre une occasion essentielle de mettre en pratique et de renforcer les compétences en matière d'approche de l'apprentissage (ATL) développées dans le cadre du MYP.

Par conséquent, j'aimerais vendre des gâteaux à but caritatif. Pour ce faire, je vais vendre 4 produits différents pendant la pause de l'école de 10h25 à 10h40 lundi prochain (22/01/2024). Il y aura des cookies au prix de 2€ chacun, des brownies au prix de 2€ chacun, des muffins au prix de 2€ également et enfin, un gâteau aux carottes qui coûtera 2,5€ la part. Tous les fonds que je récolterai grâce à cette vente seront reversés à l'association Montpellier Reine du cœur. J'ai choisi cette association parce que l'objectif pour lequel elle se bat correspond vraiment à la cause que je soutiens, la lutte contre le cancer du sein.

J'espère qu'avec votre aide, il sera possible de récolter un maximum d'argent. Je vous attends nombreux et vous remercie pour votre soutien !

Cordialement,
Carolina Díaz Malagón.

